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Formandsberetning for året 2022 

Så blev der igen afholdt generalforsamling til normaltid, hvor der kom en heftig debat, men til sidst dog 
endte med en god tone. Håber vi alle fik lært noget. 
Bestyrelsen henstillede igen til at man ikke går og gemmer på fejl eller ting man ikke forstår, men at man 
kontakter os så vi kan se på det og rette eventuel fejl, eller forklarer det. 
Efter generalforsamling, konstituerede bestyrelsen sig med Rya Sørensen som Næstformand. 
 
Starten på 2022 blev heller ikke som ventet, vi havde store udfordringer med banken, NemID, medarbejder 
id, betalingsservice som ekskluderede os grundet nye hvidvaskning regler samt overlevering fra den 
tidligere kasserer, dette var først på plads i starten af oktober. 
Så vi beklager den sene udsendelse af kontingentopkrævningerne. 
 
De grønne områder. 
Der blev afholdt havedag 7 maj og 8 oktober, hvor der blev lavet en del, de blev afsluttet med grillpølser og 
hygge. 
Det vi ikke nåede på havedag, har den nye gartner ordnet. 
 
Vi har stadig udestående med TDC om reparation i området og med kommunen om reparation af rabatter 
og veje, vi arbejder ihærdigt på at få det løst, men det er desværre en langsommelig proces.  
Fredensborg Forsyning har endvidere lovet at reparere glascontaineren i 100-rækken, hvilket vi 
også jævnligt rykker for 

 
Kontakt personer til Samejet Højmarken er Kurt Blasen (formand samejet) og Rya Søren.  
Det er nu lykkedes at få ryddet op i regnskaberne så alle nu kan få betalt deres gæld. 
Foreningen vil herefter kunne køre normalt. Så der har være godt gang i Samejet Højmarken.  
Det er besluttet af Højmarken skal have en hjemmeside hvor alle kan følge med i hvad der sker og se 
regnskaber. 
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